
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 

2024.GADA 21.NOVEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 12 
 

Sēde sasaukta: 21.11.2024. 

Sēdi atklāj: 21.11.2024. plkst.9.00 

Sēdi slēdz: 21.11.2024. plkst.11.00 
 

Sēdē piedalās: Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs, Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, 

Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Ēriks Bauers, Atis Egliņš-Eglītis, Juris Žagars 
 

Piedalās: A.Sila, Jaunpiebalgas Mūzikas un mākslas skolas direktore; E.Latko, Liepas PII “Saulīte” 

vadītāja; K.Bernāne, Priekuļu pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” vadītāja; Z.Neimane, 

Kultūras pārvaldes vadītāja; L.Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja; B.Eglīte, izpilddirektora 

vietniece; E.Stapulone, domes deputāte; E.Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja; E.Eglīte, 

Amatas apvienības pārvaldes vadītāja; D.Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece; 

J.Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, A.Citoviča, Juridiskās pārvaldes juriste; E.Maculēviča, Izglītības 

pārvaldes Izglītības satura un kvalitātes vadītāja; L.Dzudzilo, SIA “Vidzemes koncertzāle” valdes 

locekle, A.Jurševska, Finanšu pārvaldes ekonomiste 

 

Sēdi vada:   Ivo Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par  Jaunpiebalgas Mūzikas un mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu  

 2.  Par Draudzīgā Aicinājuma Cēsu Valsts ģimnāzijas  nolikuma apstiprināšanu 

 3.  Par grozījumiem Liepas pirmskolas izglītības iestādes "Saulīte" nolikumā 

 4.  Par  grozījumiem Priekuļu pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” nolikumā  

 5.  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 
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 6.  Par Nītaures Mūzikas un mākslas, Zaubes  un Skujenes pamatskolām Cēsu novada skolu 

tīkla kontekstā 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par  Jaunpiebalgas Mūzikas un mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu  

2  Par Draudzīgā Aicinājuma Cēsu Valsts ģimnāzijas  nolikuma apstiprināšanu 

3  Par grozījumiem Liepas pirmskolas izglītības iestādes "Saulīte" nolikumā 

4  Par  grozījumiem Priekuļu pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” 

nolikumā  

5  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 

6  Par Nītaures Mūzikas un mākslas, Zaubes  un Skujenes pamatskolām Cēsu 

novada skolu tīkla kontekstā 

 

1. 

Par  Jaunpiebalgas Mūzikas un mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu  

Ziņo:  Aija Sila, Jaunpiebalgas Mūzikas un mākslas skolas direktore 

 

Izsakās I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis 

Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par  Jaunpiebalgas Mūzikas un 

mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada 

domes sēdē 05.12.2024. 

 

2. 

Par Draudzīgā Aicinājuma Cēsu Valsts ģimnāzijas  nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo: I.Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis 

Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par Draudzīgā Aicinājuma Cēsu Valsts 

ģimnāzijas  nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes 

sēdē 05.12.2024. 
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3. 

Par grozījumiem Liepas pirmskolas izglītības iestādes "Saulīte" nolikumā 

Ziņo:  Elija Latko, Liepas PII “Saulīte” vadītāja 

 

Izsakās I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis 

Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par grozījumiem Liepas pirmskolas 

izglītības iestādes "Saulīte" nolikumā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes 

sēdē 05.12.2024. 
 

4. 

Par  grozījumiem Priekuļu pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” nolikumā  

Ziņo:  Kristīna Bernāne, Priekuļu pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” vadītāja 

 

Izsakās I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis 

Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par  grozījumiem Priekuļu 

pirmsskolas izglītības iestādes “Mežmaliņa” nolikumā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu 

novada domes sēdē 05.12.2024. 

 

5. 

Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA ‘’Vidzemes koncertzāle’’ 

Ziņo:  Zane Neimane, Kultūras pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās L.Dzudzilo, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, 

Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Uz Finanšu komiteju precizēt 

Deleģējuma līguma kopsummu uz visu līguma periodu. Jautājumu virzīt izskatīšanai Cēsu novada 

domes Finanšu komitejā 28.11.2024.  

 

6. 
Par Nītaures Mūzikas un mākslas, Zaubes  un Skujenes pamatskolām Cēsu novada skolu tīkla 

kontekstā 

Ziņo:  Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās E.Maculēviča, Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, 

Laimis Šāvējs 
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Komiteja vienojās: Uz nākamo Izglītības, kultūras un sporta komiteju darba grupai sagatavot 

informāciju  par pedagogu likmju lielumu un prezentēt mobilitātes aptaujas datus. 

 

 

Sēdi vadīja  

Komitejas priekšsēdētājs Ivo Rode 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

 

Raunas iela 4, Cēsis 21.11.2024.  

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


